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Podczas posiedzenia radni zapoznali się z działalnością sportową Uczniowskiego Klubu Sportowego Szkoły 
Mistrzostwa Sportowego im Kazimierza Górskiego oraz Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego 
„Widzew”.  

Prezes UKS SMS Janusz Matusiak podkreślał, iż w prowadzonym przez niego Klubie szkoli się około 700 dzieci w 
wieku od 5 do 19 lat. O jakości szkoleń oraz o osiągnięciach młodych zawodników stanowią miejsca zajmowane 
w zawodach a także ilość publikacji w mediach. O UKS SMS ukazały się w ogólnopolskich mediach 134 
informacje. Klub ma dobrych zawodników w piłce siatkowej we wszystkich kategoriach wiekowych. W ubiegłym 
roku w ogólnopolskiej gimnazjadzie zdobyli mistrzostwo Polski.  

Władze UKS SMS są zdania, że 400 tysięcy dofinansowania sprawiłoby, że sukcesy szkoleniowe wsparte 
wybitnymi zawodnikami pozwoliłyby na grę w I lidze. Jest to propozycja rozwoju i szkolenia młodzieży na bazie 
seniorskiej gry. Pozwoli też zapobiec temu, by młodzież po ukończeniu szkoły średniej odchodziła z klubu, bo 
nie ma możliwości jej zatrzymania.  

Prezentujący osiągnięcia MUKS „Widzew” prezes Ryszard Andrzejczak omawiając swą działalność, którą klub 
zaczął w styczniu 2005 r., powiedział, że posiadają 190 zawodników w wieku do 18 lat. Podkreślał, że finansowo 
klub daje sobie radę. Jedyną dolegliwością jest brak sali treningowej. Dobrym rozwiązaniem byłaby stała 
możliwość wykorzystania hali przy ul. Sobolowej.  

Radni wraz z urzędnikami miejskimi obiecali wsparcie w działaniach umożliwiających trening w oczekiwanym 
wymiarze czasu w tej hali.  

Ponadto wiceprzewodniczący Komisji - Jarosław Wojcieszek poinformował radnych o zakończeniu prac zespołu 
pracującego nad rozdziałem środków w ramach programu promocji poprzez sport. Po podziale kwot w rezerwie 
pozostało 135 tysięcy do rozdysponowania.  

 


